The English village Roundup Kang Chiao International School

G1 & G2

Vol. 1, No. 1 - March, 2019

Making a Hotel Reservation

訂房

It's always a good idea to plan ahead when you're going on a trip. The problem is how does one make a hotel reservation over the phone.



For this lesson, the Grade 1 and 2 students learned how to book a hotel room with reference to the check-in and check-out dates, number of guests, room type, and making a credit card payment.



International Department, Hsinchu Campus

當我們想要去旅行的時候,總是要提 前作規劃。那麼,我們要如何透過電話來 預訂住宿的飯店呢?







低年級學生在本月份英語村課程中學 習如何依據入住日期、退房日期、入住人 數,使用信用卡預訂飯店的房型及房間 數。

The English village Roundup Kang Chiao International School

G3 & G4

Vol. 1, No. 1 - March, 2019

Going Through Airport Security & Boarding a Plane

過機場安檢與登機

The students learned that getting through airport security without delays largely depends on being ready and informed of the requirements.



Being ready means ensuring that the paperwork is ready and that possessions such as jewelry, coins, and laptops are placed properly in bins. Travellers should also read the rules about carrying liquids and gels.





Having gone through "airport security," the students also spent time discussing the various boarding announcements and what they mean.

International Department, Hsinchu Campus

知道要怎樣才能夠更快速、更輕鬆地 通過機場安檢嗎?那當然是瞭解規定和事 前充分的準備啦!





除了要將通關文件準備齊全,也要把 首飾、硬幣、以及手提電腦收好,放置妥 當。同時更要明白手提行李內的液體容量 不得超過飛航安檢規範的相關規定。

通過安檢後,我們也學習各種地勤人 員廣播班機延誤、預備登機以及最後登機 提醒...等航班資訊。

The English village Roundup Kang Chiao International School

G5 & G6

Vol. 1, No. 1 - March, 2019

Making Vacation Plans

旅遊計畫

A good vacation requires careful planning and research. For the month of March, the Grade 5 and 6 students visited the 18 Peaks Travel Agency to get assistance with their vacation plans.



The students were provided with information about a country, prevailing weather conditions, and a budget. Then they had to develop an itinerary for themselves which met their requirements.



美好的假期一定要有完善的旅遊計畫。三月份,高年級學生來到了趟旅行社,希望取得更多的資訊,以便能為假期 擬訂旅遊計畫。

International Department, Hsinchu Campus





根據想去旅遊的國家、當地氣候狀況 和預算額度,學生們規劃自己期待的旅遊 套裝行程,為自己安排一個美好的假期

